
Protokół Nr XVII.2016

z sesji Rady Gminy w Imielnie

z dnia 9 września 2016 roku

Posiedzenie odbyło się w sali Urzędu Gminy w godz. od 9°0do 1040.Wposiedzeniu biorą

udział radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście wg. list obecności

stanowiących załączniki Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XV!.2016,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017,

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imielno za I półrocze 2016 roku,

8. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno za

I półrocze 2016 roku,

9. Informacj a o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki publicznej

w Imielnie za I półrocze 2016 roku,

10. Informacja o przebiegu wykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie za

i półrocze 2016 roku,

11. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2016 rok Nr XVI!. 101.2016,

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2015-2026,

Nr XVI!. 102.20 16 ,

- w sprawie określenia liczby członków i składu osobowego Rady Społecznej Gminnego

Ośrodka Zdrowia Nr XVII. 103 .20 16 ,

- w sprawie uchwalenia Zmiany Nr 1 "Studium Uwarunkowań i Kierunków

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Imielno" Nr XVII.104.2016,

- w sprawie przyjęcia" Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Imielno na lata

2016-2022" Nr XVII.105.2016,

12. Dyskusja,



13. Odpowiedzi na interpelacj e i zapytania radnych,

14. Sprawy rożne,

15. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba zebranych radnych

jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Pan Jan Grzelec.

Ad.p.2. Protokół Nr XVI.2016 z poprzedniej seSJI został wyłożony do wglądu i po

przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu Nr XVI.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek obrad sesji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do porządku obrad.

"Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Dariusz Cebulski, zwrócił się do obecnego Radnego

Powiatowego z pytaniem, kiedy będzie remontowana droga powiatowa w Borszowicach.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesJamI omówił

szczegółowo Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z działalności Wójta Gminy.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta Gminy głosowało jednogłośnie

13- tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi załącznik Nr 4

do niniej szego protokołu.

Ad.p.6. Informację o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017

przedstawił Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Ekonomiczno-Administracyjnej Szkół

Pan Andrzej Spetel informując, że na terenie Gminy Imielno do nauki przystąpiło łącznie

484 uczniów oraz 42 dzieci zostało zapisanych do punktu przedszkolnego, który mieści się

przy Samorządowej Szkole Podstawowej w Imielnie. Ponadto Pan Andrzej Spetel

powiedział, że w szkołach funkcjonujących na terenie Gminy Imielno przeprowadzono

prace porządkowo-remontowe w celu jak najlepszego przygotowania do rozpoczęcia roku

szkolnego.



Radny Jan Zawada pytał, ile jest personelu zatrudnionego w szkole.

Kierownik GZEAS Pan Andrzej Spetel poinformował, że udzieli informacji jak tylko

uzyska takie dane.

"Za" przyjęciem informacji o przygotowaniu szkół do rozpoczęCIa roku szkolnego

2016/2017 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017 stanowi

załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.p.7. Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imielno za I półrocze 2016 roku

szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna. Ponadto Pani Halina Faryna

zapoznała zebranych z treścią Uchwały Nr 57/2016 Regionalnej Izby Obrachunkowej w

Kielcach z dnia 1września 2016 roku w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonaniu

budżetu Gminy Imielno za I półrocze 2016 roku stanowiącą załącznik Nr 6 do niniej szego

protokołu.

Radny Kazimierz Segieta pytał, skąd jest taka duża różnica pomiędzy planem

a wykonaniem w dziale 700 gospodarka mieszkaniowa.

Skarbik Gminy wyjaśniła, że jest to informacja za I półrocze wykonanie nastąpi

w II półroczu.

Nikt nie zgłosił uwag do informacji.

"Za" przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imielno za I półrocze

2016 roku głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imie1no za I półrocze 2016 roku stanowi

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.p.8. Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno

za I półrocze 2016 roku omówiła Pani Halina Faryna informując, że wszystkie zmiany

dokonane w budżecie Gminy Imielno w ciągu I półrocza 2016 roku muszą być wykazane

w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do informacji.

"Za" przyjęciem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Imie1no za I półrocze 2016 roku głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2016 roku

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.



Ad.p.9. Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki

Publicznej w Imielnie za I półrocze 2016 roku omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina

Faryna.

Nikt nie zgłosił uwag do informacji.

"Za" przyjęciem informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki

Publicznej w Imielnie za I półrocze 2016 roku głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej

w Imielnie za I półrocze 2016 roku stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.p.10. Z informacją o przebiegu wykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Imielnie za I półrocze 2016 roku zapoznała Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Następnie głos zabrała Kierownik GOZ w Imielnie Pani Beata Sadura, informując że

funkcję Kierownika pełni od 1 sierpnia 2016r. Informowała, że nastąpiła zmiana

ginekologa, który przyjmuje w czwartki od godz. 14-tej do godz. 18-tej.

Pan Gabryś Tadeusz sygnalizował, że musiał czekać tydzień na prześwietlenie kręgosłupa.

Pani Kierownik wyjaśniła, że nie ma na to wpływu, ponadto potrzebuje trochę czasu aby się

ze wszystkim zapoznać.

Radny Kazimierz Segieta pytał, czy w przyszłym roku zostanie uruchomiony gabinet

rehabili tacj i.

Pani Dr Beata Sadura wyjaśniła, że z powodu zbyt bliskiej odległości do Jędrzejowa

i Pińczowa NFZ nie podpisze kontraktu, a własnych środków finansowych Ośrodek

Zdrowia na taki cel nie posiada.

Nie zgłoszono uwag do informacji.

"Za" przyjęciem informacji o przebiegu wykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Imielnie za I półrocze 2016 roku głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Informacj a o. przebiegu wykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie za

I półrocze 2016 roku stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad.p.11. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przystąpił do podejmowania

uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2016 rok Nr XVII. 101.2016- projekt

uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.



z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII.101.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy' Imielno na lata 2015-2026

Nr XVII. 102.2016 - projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII. 102.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie określenia liczby członków i składu osobowego Rady Społecznej Gminnego

Ośrodka Zdrowia Nr XVII.103.2016 - projekt uchwały omówił Wójt Gminy, który

wyjaśnił, że w związku z kończącą się kadencją Rady Społecznej GOZ należy wybrać nowy

skład.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie uchwalenia Zmiany Nr 1 "Studium Uwarunkowań i Kierunków

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Imielno" Nr XVII.104.2016 - projekt uchwały

omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk, który wyjaśnił, że zmiana dotyczyła

wprowadzenia udokumentowanych złóż kopalin-złóż piasków, na terenie części sołectw

a podjęcie uchwały zakończy procedurę zmierzającą do określenia nowego kierunku

rozwoju przestrzennego na części obszaru Gminy Imielno oraz umożliwi dalsze prace

związane w wydobyciem złóż piasku.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII. 104.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Imielno na lata

2016-2022" Nr XVII. 105.2016- projekt uchwały omówił Wójt Gminy pan Zbigniew Huk,

który wyjaśnił, że opracowany PGN pozwoli Gminie, jej podmiotom oraz mieszkańcom



pozyskać fundusze unijne min. na działania takie jak; termomodemizacja budynków czy

wdrażanie inwestycji w zakresie Odnawialnych Źródeł Energii.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XVII.105.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.12. W punkcie tym głos zabrał Radny Zdzisław Zygan sygnalizował, że na przystanku

w Jakubowie po opadach deszczu jest kałuża.

Sołtys wsi Imielnica Pan Grzelec Tadeusz pytał, czy w związku z podjęciem uchwały

o gospodarce niskoemisyjnej jest możliwość zamontowania 3 lamp oświetlenia ulicznego.

Wójt Gminy poinformował, że na terenie gminy dużo lamp zostało wymienionych na lampy

sodowe. Każdy program z dofinansowaniem wiąże się z wkładem własnym gminy. Jeżeli

będą nabory ze środków unijnych to będziemy korzystać. Mamy zasadę, że oświetlenie jest

co drugi słup. Pojedyncze słupy to są duże koszty w późniejszym utrzymaniu.

Radny Stanisław Kukuryk, prosił o oświetlenie przejścia dla pieszych przez drogę krajową

w Motkowicach.

Wójt Gminy poinformował, że sprawdzi jak przebiega linia.

Radny Kazimierz Segieta pytał, czy będzie rozplakatowana podjęta uchwała PGN na

tablicach ogłoszeń w poszczególnych miejscowościach.

Wójt Gminy wyjaśnił, że wszystkie uchwały są zamieszczone w BlP Gminy. Sam Plan

PGN zawiera 193 strony i nie jest możliwe zamieszczenie go na tablicach. Jeżeli gmina

wejdzie w jakiś program to mieszkańcy będą poinformowani.

Radna Gabriela Deka pytała, czy lampy będą malowane.

Wójt Gminy wyjaśnił, że częściowo lampy są już malowane np. w Stawach i częściowo

w Imielnicy.

Sołtys wsi Jakubów sygnalizował, że przecieka dach na szkole w Jakubowie.

Wójt Gminy wyjaśnił, że jużjest po oględzinach i dach zostanie naprawiony. Jednak należy

się zastanowić co dalej z budynkami po byłych szkołach, ponieważ nieużytkowane,

systematycznie ulegają niszczeniu.

Sołtys wsi Grudzyny Pani Olszewska Aneta podziękowała za wykonanie chodnika

w Grudzynach, jednocześnie prosiła o wykonanie dalszej części. Pytała również, co

z mieszkańcami w parku, ponieważ dach przecieka i proszą o podłączenie do wodociągu.



Wójt Gminy wyjaśnił, że pokrycie dachowe będzie naprawione w przyszłym roku. Część

mieszkańców ma zaległości w czynszu, o nic nie dba, a są tylko oczekiwania.

Pani Olszewska Aneta proponowała, aby przenieść te osoby do innego budynku a tą

"perełkę" wyremontować.

Wójt Gminy wyjaśnił, że tzw. "Perełki" na terenie gminy są dwie, ponieważ jest jeszcze taki

budynek w Motkowicach. Są to budynki zniszczone i należy się zastanowić co dalej z nimi

robić, natomiast będziemy dążyć, aby w przyszłym roku połączyć chodnik z Grudzyn do

Mierzwina.

Ad.p.13. W punkcie Radny Powiatowy Pan Stanisław Kowalczyk, wyjaśnił, że droga

o którą pytał Pan Dariusz Cebulski jest bardzo kosztowna, jednak na Sesji Rady Powiatu

będzie pytał o termin, kiedy zostanie wyremontowana.

Wójt Gminy wyjaśnił, że Powiat ma kilkuletnie opóźnienie w tzw. powodziówkach.

Czekamy np. na remont drogi Dalechowy -Dzierszyn-Imielno, gdzie w Dzierszynie

konieczne jest zrobienie odwodnienia.

Pan Stanisław Kowalczyk informował również, że przepust w Sobowicach na

Zegartowicach będzie w najbliższym czasie wykonany.

Ad.p.14. W punkcie tym Sołtys wsi Dalechowy Pan Adamus Wiesław pytał, jak mają

dojeżdżać dzieci do szkół ponadgimnazjalnych, gdy nie ma żadnego busa.

Radny Jan Zawada poinformował, że po konsultacj ach z powiatem, połączenie zostało

uruchomione.

Wójt Gminy wyjaśnił, że jeżeli chodzi o dowóz dzieci do szkół to obowiązkiem gminy jest

zapewnienie dowozu dzieci do szkół podstawowych i gimnazjum. Jeżeli chodzi o dzieci

z Karczunka, Dalechów i Rajchotki to one uczęszczają do szkół podstawowych

w Jędrzejowie i dowóz mają zapewniony. Ponadto subwencja za te dzieci również

przekazywana jest do Jędrzejowa. Problem jest z dziećmi dojeżdżającymi do szkół

ponadgimnazjalnych ale to powiat jest odpowiedzialny. Niestety nikogo też nie można

przymusić, aby wykonywał dodatkowy kurs busem.

Następnie Pan Andrzej Spetel udzielił informacji w sprawie ilości osób zatrudnionych

w szkole. Informował, że łącznie na 484 uczniów jest 46 nauczycieli, 6 sprzątaczek, 6 osób

na kuchni (kucharka + pomoc kuchenna), 1 pracownik gospodarczy. W sezonie grzewczym

na 5 miesięcy jest zatrudnianych 12 palaczy po 4 do każdej szkoły.



Na zakończenie Wójt Gminy poinformował, że w dniu 19 września odbędzie się badanie

mammograficzne i prosił obecnych o rozplakatowanie informacji.

Ad.p.15. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec uznał porządek obrad za

wyczerpany, dziękując wszystkim zakończył posiedzenie.

Protokołowała

Katar~ Banach

przeWOdniC~y Gminy
Grze an
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